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خبری

وزیر امور خارجه با بیان اینکه برای تامین منافع ملی از 
هر کوششی فروگذار نخواهیم کرد، گفت: بنده و همکارانم 
در وزارت امور خارجه و نمایندگی های جمهوری اسلامی 
ایران به صورت شبانه روزی تمام وقت خود را برای ناکام 
کردن تلاش های رژیم ترامپ و صهیونیست ها اختصاص 

داده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل اطلاع رسانی 
و سخنگویی وزارت امور خارجه، محمدجواد ظریف روز 
چهارشنبه در پاسخ به پرسش خبرنگاران درباره برخی اخبار 
منتشره در زمینه غیبت وی در نشست های هیات دولت 
اظهار داشت: در شرایطی که رژیم ترامپ و صهیونیست ها 
اقتصادی، سیاسی و  برای فشار  را  تمامی تلاش خود 
امنیتی بر جمهوری اسلامی ایران بسیج کرده اند، بنده 
نمایندگی های  و  خارجه  امور  وزارت  در  همکارانم  و 
جمهوری اسلامی ایران به صورت شبانه روزی تمام وقت 

خود را برای ناکام کردن این تلاش ها اختصاص داده ایم.
وزیر امور خارجه تصریح کرد: بنده و همکارانم در وزارت 
و  کشور  سربلندی  برای  اقدامی  هیچ  از  خارجه  امور 
برافراشته  ماندن پرچم پرافتخار جمهوری اسلامی بر فراز 
سفارتخانه های ایران در سراسر جهان کوتاهی نکرده ایم 
شورای  در  حتی  مبتکرانه  و  فعال  دیپلماسی  با  بلکه 
امنیت ملل متحد این پرچم مقدس را همچون خاری در 

چشمان آمریکا و اذنابش نشانده ایم.
در  دیپلماتیک  بی سابقه  پیروزی  سه  افزود:  ظریف 
شورای امنیت در همین چند هفته هدیه ناقابل دستگاه 
دیپلماسی به ملت بزرگ ایران در ایام هفته دولت است.

وزیر امور خارجه خاطرنشان کرد: در این راه سخت اما 
پرافتخار اگرچه ابزار مناسب و متناسب نیاز است اما هیچ 
وقفه و کم کاری نخواهیم داشت و برای تامین منافع 

ملی از هر کوششی فروگذار نخواهیم کرد.

خبر اول

»محمد جواد ظریف« تاكید كرد:

ناکام کردن تلاش های  دشمن در اولویت

326 هزار و 801 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

چاقی خطر ناباروری را در مردان افزایش می دهد

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۳۷۸ هزار و ۷۵۲ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۲۵ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۲۱ هزار و 
۷۹۷ نفر رسیده است و تاکنون 326 هزار و 801 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.

سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، یک هزار و ۸۵۸ بیمار جدید مبتلا 
به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۱۳۶ 
نفر از آنها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به ۳۷۸ هزار و ۷۵۲ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۲۵ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۲۱ هزار و ۷۹۷ نفر رسید.
تاکنون ۳۲۶  بهداشت گفت: خوشبختانه  وزیر  معاون 
هزار و ۸۰۱ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۶۹۳ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
لاری افزود: تاکنون سه میلیون و ۲۸۱ هزار و ۹۶۱ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی بیان کرد: بر اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، 
استان های تهران، مازندران، گیلان، قم، اصفهان، خراسان 
رضوی، آذربایجان شرقی، کرمان، خراسان شمالی، سمنان، 
یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین 
لرستان،  فارس،  البرز،  غربی،  آذربایجان  استان های 
هرمزگان، اردبیل، بوشهر، کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، 
خراسان جنوبی، مرکزی، ایلام، چهارمحال و بختیاری، 

گلستان و خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارند.

وضعیت کرونا در استان قزوین

سخنگوی وزارت بهداشت درباره وضعیت کرونا در استان 
قزوین گفت: مدیریت بیماری کرونا در استان قزوین به 
دلیل قرار داشتن این استان در شاهراه اتصالی شرق به 
غرب و جنوب به شمال کشور با مشکلات و چالش های 
کادر  و  مسئولان  روزها  این  است.  بوده  همراه  جدی 
بهداشت و درمان در این استان هم در حال خدمت رسانی 
به مردم شریف استان قزوین هستند. پس از عبور از موج 
اول بیماری، از خرداد ماه نمودار موارد ابتلا و بستری 
روزانه در این استان روند صعودی گرفته است. با وجود 
این که در روزهای اخیر تا حدی از شدت روند صعودی 
اغلب  در  بیماری  اما همچنان وضعیت  کاسته شده، 

شهرستان های این استان حساس و شکننده است. در 
حال حاضر شهرستان های قزوین و تاکستان در این استان 
در وضعیت قرمز و شهرستان بویین زهرا در وضعیت 

هشدار بیماری قرار دارند.
وی ادامه داد: هم اکنون ۲۹۳ بیمار مبتلا به بیماری 
کووید ۱۹ در بیمارستان های استان قزوین بستری و تحت 
درمان هستند و ۵۹ نفر به دلیل شرایط بالینی نامناسب 

در بخش مراقبت های ویژه بستری شده اند.
معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: امیدواریم با رعایت بیشتر 
از  و همگانی  استفاده جدی  و  بهداشتی  پروتکل های 
ماسک توسط مردم استان قزوین، شاهد خروج شهرهای 

این استان از وضعیت قرمز و هشدار بیماری باشیم.

توسعه سلامت مرهون تلاش بهورزان است

مدافع  به شهدای  احترام  ادای  کرد: ضمن  بیان  لاری 
سلامت، روز بهورز را به همه بهورزان این مرز و بوم تبریک 
می گوییم. توسعه سلامت در روستاهای کشور مرهون 
دانش و زحمت این سربازان گمنام و بی ادعای نظام 
سلامت است. بدون شک ایثارگری ها و جان فشانی های 
بهورزان در محروم ترین مراکز بهداشتی و درمانی کشور در 
ایام سخت و پر التهاب همه گیری ویروس کرونا در تاریخ 

این کشور ثبت خواهد شد.

نتایج  براساس  گفت:  بالینی  تغذیه  متخصص 
پژوهش های اخیر، به ازای هر ۹ کیلوگرم اضافه وزن، ۱۰ 
درصد خطر ابتلا به ناباوری در مردان افزایش می یابد.

روابط عمومی  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
انستیتو تحقیقات تغذیه ای و صنایع غذایی کشور، 
غزاله اسلامیان روز گذشته افزود: کیفیت اسپرم ها به 
ویژه تعداد کل اسپرم ها و تعداد اسپرم های متحرک 
در مردان چاق در مقایسه با مردان دارای وزن مناسب، 
پایین تر است. این افت کیفیت اسپرم ها و اختلالات 
که  مردان چاقی  در  ترشح هورمون های جنسی  در 
دیابت هستند،  مانند  مزمن  های  بیماری  به  مبتلا 

بیشتر است.
عضو هیئت علمی گروه تغذیه بالینی و رژِیم درمانی 

دانشکده علوم تغذیه و صنایع غذایی دانشگاه علوم 
برای  که  چاقی  مردان  افزود:  بهشتی  شهید  پزشکی 
کاهش وزن از رژیم های غیراصولی پیروی می کنند، در 
نتیجه گرسنگی سلولی به سراغشان می آید و بنابراین 
را تجربه خواهند کرد و  این گرسنگی  نیز  اسپرم ها 
کاهش کیفیت اسپرم ها هم به دلیل اضافه وزن و 
هم به دلیل کاهش وزن غیر اصولی دوچندان می شود.

وی گفت: مردان چاق با مراجعه به متخصصان تغذیه، 
رژیم  دریافت یک  با  تغذیه  ارزیابی وضعیت  از  پس 
با  متناسب  و  متنوع  متعادل،  وزن  کاهش  غذایی 
نیازهایشان و همچنین اصلاح عادت های غلط غذایی، 
می توانند نقش مهمی سلامت فرزند آینده خود داشته 
باشند. در صورتی که به دلیل شرایط سنی پدر و مادر، 

زمان کافی برای کاهش وزن و رسیدن به وزن مناسب 
وجود ندارد، توصیه می شود از حدود سه ماه قبل از 
اقدام به فرزند آوری ابتدا ۵ تا ۱۰ درصد وزن فعلی را 

کاهش داده و سپس اقدام کنند.
اسلامیان اظهار داشت: نصف بشقاب غذای مصرفی در 
هر وعده غذایی، باید متشکل از سبزی های تازه باشد، 
یک چهارم آن، از انواع پروتئینی )ترجیحا گوشت های 
سفید مانند مرغ و ماهی  یا جایگزین های گیاهی 
انواع  از  باقیمانده  چهارم  یک  و  حبوبات(  مانند  آن 
غلات کامل )سبوس دار( تشکیل شده است. لبنیات 
کم چرب، روغن های مایع گیاهی سالم مایعات نیز 
به میزان نیاز، بخش دیگری از این برنامه را تشکیل 

می دهند.

پرونده ویلموتس مثل ماجرای كوی دانشگاه؛
دست آخر »آقایان« نیشخند 

می زنند؟!
كاری به اینكه ماجرای حمله 
به كوی دانشگاه در سال ٧8 
چه بود و از كجا آب خورد و 
چه كسانی و با چه اهدافی 
آب به آسیاب دشمن ریختند 
بررسی  روند  اما  ندارم.  و... 
پرونده »مارک ویلموتس« كه 
اكنون پای اداره حقوقی نهاد 
ریاست جمهوری را بعد از مداخله قوه قضاییه به آن بازكرده، 
نتایج بررسی های كوی  را متوجه  ذهن هر فوتبالدوستی 

دانشگاه می اندازد.
و  تاج«  »مهدی  ورزش«،  »وزیر  این  آخر  دست  یعنی 
همفكرانشان هستند كه یا مثل پرچمداران جنبش دانشجویی 
یا به بهانه ادامه تحصیل و... سراز خارج در می آورند یا مثل 
عكسی كه یكی از روزنامه های آن زمان از »فرهاد نظری« 
-فرمانده انتظامی تهران بزرگ- انداخت و در این عكس كه 
زبانش بیرون و به خیلی ها خندید! آقایان هم به همه نیشخند 

می زند؟
جای  به  تاج  مهدی  وقتی  ندارم.  ادعایی  چنین  دلیل  بی 
پاسخگویی به چنین فاجعه تاریخی )!( مجری جوان یك برنامه 
را هدف قرار می دهد و واژه بی كفایتی را به رسانه ملی نسبت 
می دهد تا همواره و بدون توجه به گزارش كمیسیون اصل ٩0، 
از حمایت فردوسی پور و حامیان برنامه ٩0 كه یك دهه از او و 
عملكردش در فدراسیون دفاع كردند! از هم اكنون انتهای این 

رسیدگی هم معلوم است.
تاج به زودی به همه نیشخند خواهد زد. چون پشت دانه 
درشت ها سنگر گرفته است. پشت همان هایی كه قانون 
منع به كارگیری بازنشستگان را در مورد استمرار حضور تاج در 

فدراسیون دور زدند.
هرچه  ویلموتس  ماجرای  بررسی  روند  اینكه  كلام  جان 
جلوتر می رود نمی دانم چرا تاریخچه كوی دانشگاه و قانون 
مطبوعات، مجلس پنجم، روزنامه سلام، خوئینی ها، لباس 
شخصی ها، تاج زاده، موسوی لاری، فرهاد نظری و... بیشتر در 

ذهن تداعی می شود؟
راستی آقای تاج! در ماجرای ویلموتس شما جزو كدام دسته 
هستید؟ آن هایی كه تو دانشگاه بودند یا آن هایی كه بیرون 

صف كشیده بودند؟

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهیدان قدوسی و دستجردی

 را گرامی می دارد

کرونا در ایران

سلامت

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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بنیاد برکت ۱۲۵۰ مدرسه ساخته استاجتماعی
»سیدامیرحسین مدنی«- مدیرعامل بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(- گفت: این بنیاد تاکنون 
یکهزار و ۲۵۰ مدرسه در مناطق محروم کشور احداث و افتتاح کرده است و تلاش می کنیم ۱۰۰ هزار مدرسه 

نیز تا پایان سال احداث شود تا بتوانیم کمبود فضاهای آموزشی را در مناطق محروم به حداقل برسانیم.

»رئیس هیات مدیره كانون عالی شوراهای اسلامی كار«:

طرح ملی 200 هزار مسکن کارگری امید 
را به خانواده های کارگری آورده است 

»سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی مازندران« تاكید كرد:

لزوم قرطنیه شدن مسافران بازگشته از مازندران 

رئیس هیات مدیره کانون عالی شوراهای اسلامی کار در 
نشست هم اندیشی طرح ملی 200 هزار مسکن کارگری 
گفت: طرح بسیار بزرگی است و می تواند رونق بخش کار 
و تولید باشد ضمن اینکه امید را به کارگران و خانواده های 

آن ها به ارمغان بیاورد.
اولیا علی بیگی در این نشست که با حضور معاون فرهنگی 
اجتماعی وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی و حضور مدیران 
اجتماعی ادارت کل استان های سراسر کشور از طریق 
ویدیو کنفرانس در سالن اجتماعات وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی سخن می گفت افزود: البته باید نظارت و توجه 
دقیق داشته باشیم تا چرخ تولید بنگاه های کوچک و آن 
ها که به دلیل شرایط نامساعد اقتصادی و اضافه شدن 
ویروس کرونا واقعا در بحران شدیدی قرار گرفته اند از این 

طریق راه بیافتد که در این صورت سود چند جانبه به سراغ 
جامعه کار و تولید می آید.

هم این بنگاه ها رونق می گیرند و کارگران زیادی مشغول 
به کار می شوند و هم از منابع داخلی استفاده خواهد شد. 
ضمن اینکه یک اتحاد و انسجامی در جامعه کار و تولید به 
وجود می آید و هرچه زودتر وارد مرحله اجرا شویم نتیجه 

اش مفید تر به حال جامعه کارگری خواهد بود.
رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  واقعا  کرد:  اضافه  بیگی  علی 
اجتماعی به صورت جدی پیگیر رفع موانع است و با وزارت 
راه و شهرسازی به تفاهم مشترک رسیده اند هرچند من 
معتقدم باید موانع به حداقل برسد تا تعاونی های کارگری 
وارد اجرا شوند و بخشی از نتیجه کار را تا پایان همین 

امسال ببینیم.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی مازندران با اعلام این که 
استان از اواسط تیر ماه گذشته وارد وضعیت قرمز کرونایی 
شد که همچنان ادامه دارد، گفت: لازم است مسافرانی که 
در تعطیلات اخیر به مازندران سفر داشتند خود را برای ۲ 

هفته قرنطینه یا ارتباط با دیگران را محدود کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر سیمین بابایی روز گذشته 
با اعلام این خبر افزود: تعداد قابل توجهی از مسافران در 
تعطیلات اخیر به استان مازندران سفر کردند که خلاف 
توصیه های بهداشتی بود و احتمال دارد بسیاری از آن ها 
در معرض ویروس کرونا قرار گرفته باشند و نباید نسبت به 

این موضوع سهل انگاری کنند.
وی گفت : برای کاهش احتمال انتقال ویروس از مازندران 
از  به استان های دیگر لازم است تمامی مسافران پس 
بازگشت به استان های خود به مدت ۲ هفته در قرنطینه 
باشند چون هرگونه بی توجهی به این موضوع ممکن است 

علاوه بر خودشان، جان دیگران از جمله عزیزانشان را به 
خطر بیندازد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی مزاندران قرنطینه خانگی و 
کاهش ارتباط با دیگران را برای قطع زنجیره انتقال ویروس 
کرونا الزامی دانست و افزود: در صورت عدم امکان قرنطینه 
خانگی، باید ارتباط با افراد دیگر و خانواده به حداقل برسد.

وی هشدار داد: تعداد مسافرت ها در تعطیلات اخیر چشم 
گیر و نگران کننده بود و در صورت عدم رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی ممکن است استان های دیگر با چالش های جدی 

رو به رو شوند.
بابایی همچنین به پایش رعایت پروتکل های بهداشتی 
برای دانشگاه علوم  اشاره کرد و گفت:  توسط مسافران 
پروتکل های  مغایر  اساس  از  مسافرت  موضوع  پزشکی 
بهداشتی بوده است، در حالی که آنچه دیده شد بی توجهی 
گسترده هموطنان در این زمینه بود که نگران کننده است.

وی توضیح داد: در حالی که مسافران به طور وسیع نسبت 
به پروتکل های بهداشتی بی تفاوت بودند، پایش ها نسان 
می دهد مردم مازندران این مسئله را جدی گرفتند و در 
حال حاضر بیش از ۸۲ درصد مازندرانی ها از ماسک و دیگر 

اقلام بهداشتی در خارج از منزل استفاده می کنند.
در  مازندران،  فرهنگی  میراث  رسمی  گزارش  اساس  بر 
تعطیلات پنج روزه منتهی به عاشورای حسینی بیش از 
یک میلیون و ۲۳۰ هزار نفر شب اقامت در اقامتگاه های 

رسمی استان ثبت شد.
گزارش تازه دانشگاه علوم پزشکی مازندران و بابل هم نشان 
می دهد در حال حاضر دستکم ۷۰۰ بیمار مبتلا به کووید-۱۹ 

در بیمارستان های استان بستری هستند.

دریچهجامعه

جزییات افزایش حقوق کارکنان شهرداری ها و شهرداران چیست؟

معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور با 
اعلام جزییات مصوبه هیات وزیران در زمینه افزایش حقوق 
کارکنان شهرداری ها و شهرداران، تصویب این موضوع را بیانگر 
اهمیت کارآمدی مدیریت شهری برای دولت عنوان و ابراز 
امیدواری کرد که این مصوبه زمینه انگیزه بیشتر و دلگرمی 
شهرداران و کارکنان خدوم شهرداری ها و تامین آتیه آن ها 

را فراهم کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی نژاد افزود: از آنجایی 
که نیروی انسانی در شهرداری ها عامل اصلی و تاثیرگذاردر 
انتظارات مردم،  به  اداره مطلوب شهر، پاسخ  توسعه شهر، 
فراهم  این  از  پایدار محسوب می شود،  درآمدهای  تامین 
کردن افزایش بهره وری نیروی انسانی با توانمندسازی منابع 
انسانی و کارکنان موجود در شهرداری ها حائز اهمیت است و 
یکی از اولویت های اصلی حوزه کاری وزارت کشور و سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور در سال های اخیر سعی و 
تلاش برای رفع مشکلات چندین ساله منابع انسانی شهرداری 

ها بوده است.
وی با بیان اینکه یکی از موارد مهم و اساسی در این عرصه، 
ترمیم حقوق و مزایای کارکنان شهرداری ها بود، افزود: با 
اجرای قانون مدیریت خدمات کشوری، افزایش هایی که برای 
حقوق و مزایای کارکنان دستگاه های دولتی از سال ۸۸ به بعد 
صورت پذیرفته، برای کارکنان شهرداری ها لحاط نشده و آن ها 

از این مزایا بهره مند نشده اند.
جمالی نژاد در ادامه اظهار کرد: از این رو با پیگیری های مکرر 
وزارت کشور و سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور در 
سال های ۹۷ و ۹۸ دو پیشنهاد اصلاح آیین نامه حقوق و 
مزایای شهرداران و اصلاح فوق العاده جذب و بهبود حقوق و 

مزایای کارکنان شهرداری ها تقدیم دولت شد.
با  سال ۹۸  ماه  بهمن  تاریخ ۲۷  در  دولت  داد:  ادامه  وی 
کارکنان  و  شهرداران  جذب  العاده  فوق  افزایش۳۰درصدی 
شهرداری ها موافقت کرد، لیکن با توجه به بررسی های به 
عمل آمده مشخص شد که با افزایش حقوق کارکنان دستگاه 
های دولتی مشمول قانون مدیریت خدمات کشوری، شکاف 
میان حقوق و مزایای کارکنان شهرداری ها و دستگاه های 

دولتی مجددا افزایش یافته است.
جمالی نژاد افزود: از این رو با توجه به اهمیت موضوع، در 
انتهای سال ۹۸ پیشنهادهای جدید مبنی بر افزایش فوق 
العاده جذب، برقراری فوق العاده خاص و افزایش فوق العاده 
بدی آب و هوا، محرومیت از تسهیلات زندگی و محل خدمت 
اداری و  امور  شهرداران و کارکنان شهرداری ها به سازمان 
استخدامی کشور منعکس و این موضوعات در جلسات مکرر 
کارشناسی و مدیریتی بررسی و سپس در شورای حقوق و 

دستمزد با اصلاحاتی به  تایید رسید.
فوق  وزیران، سقف  هیات  در مصوبه  کرد:  خاطرنشان  وی 
العاده جذب مورد عمل کارکنان شهرداری های سراسر کشور و 
شهرداران، »به استثنای شهرداری تهران«، تعیین شده است و 
بر اساس آن سقف فوق العاده جذب شهرداران شهرداری های 
با درجات یک، دو و سه ۱۶۵ درصد و کارکنان این شهرداری ها 

۱۶۰ درصد افزایش می یابد.
جمالی نژاد افزود: سقف فوق العاده جذب شهرداران شهرداری 
های دارای درجه چهار ۱۷۰ درصد و کارکنان آن ۱۶۵ درصد، 
شهرداران شهرداری های دارای درجه پنج ۱۷۵ درصد و کارکنان 

آن ۱۷۰ درصد، شهرداران شهرداری های دارای درجه شش ۱۸۰ 
درصد و کارکنان آن ۱۷۵درصد، شهرداران شهرداری های دارای 
درجه هفت ۱۸۵ درصد و کارکنان آن ۱۸۰ درصد افزایش می 

یابد.
ادامه  کشور  های  دهیاری  و  ها  شهرداری  سازمان  رئیس 
داد: همچنین سقف فوق العاده جذب شهرداران شهرداری 
های دارای درجه هشت ۱۹۰ درصد و کارکنان آن ۱۸۵ درصد، 
شهرداران شهرداری های دارای درجه نه ۱۹۵ درصد و کارکنان 
آن ۱۹۰ درصد، شهرداران شهرداری های دارای درجه ده ۲۰۰ 
درصد و کارکنان آن ۱۹۰ درصد، شهرداران شهرداری های دارای 
درجه یازده ۲۰۵ درصد و کارکنان آن ۱۹۵ درصد و شهرداران 
شهرداری های دارای درجه دوازده ۲۱۰ درصد و کارکنان آن 

۱۹۵درصد افزایش می یابد.
جمالی نژاد اضافه کرد: سقف فوق العاده جذب رییس اداره در 
تمامی شهرداری ها ۱۵۸درصد، کارشناس در تمامی شهرداری 
ها ۱۴۸درصد و سایر مشاغل در شهرداری ها ۱۲۸درصد افزایش 
می یابد و سقف فوق العاده جذب مدیرکل و مدیران منطقه 
در شهرداری های دارای درجات هشت تا دوازده ۱۷۸درصد و 
معاون مدیرکل و مدیریت ها در شهرداری های دارای درجات 

هفت تا دوازده ۱۶۸درصد افزایش می یابد.
العاده جذب مورد عمل کارکنان شهرداری  وی گفت: فوق 
تهران به میزان حداکثر۳۰درصد پس از اعمال افزایش موضوع 
تصویب نامه شماره  ۱۵۱۳۳۹/ت ۵۷۴۴۲ه مورخ ۱۳۹۸.۱۱.۲۷ 

افزایش می یابد.
وی اظهار کرد: مبنای محاسبه فوق العاده جذب شهرداران، 
موضوع بند)الف( ماده)۲( آیین نامه حقوق ومزایای شهرداران 
موضوع تصویب نامه شماره ۳۵۱/ت ۱۱۱ ه مورخ ۱۳۷۰.۴.۱ 
با اصلاحات بعدی آن، از »حقوق مبنا و فوق العاده شغل« 
به »حقوق، فوق العاده شغل و تفاوت تطبیق حداقل حقوق« 

اصلاح  می شود.
رئیس سازمان شهردای ها و دهیاری های کشور اعلام کرد: 
به موجب مصوبه اخیر هیات وزیران، برقراری فوق العاده 
خاص به کارکنان رسمی و پیمانی شهرداری ها و شهرداران، به 
استثنای شهرداری تهران، تا سقف ۲۰ درصد مجموع »حقوق 
و فوق العاده شغل و فوق العاده جذب« با تایید وزیر کشور 

مجاز است.
جمالی نژاد اضافه کرد: به موجب تبصره ماده فوق الذکر، 
کارکنان پیمانی که از فوق العاده مخصوص استفاده می کنند، 
مجازند صرفا از »افزایش فوق العاده جذب و فوق العاده خاص« 
موضوع این تصویبنامه یا »فوق العاده مخصوص« براساس 
ضوابط قبلی استفاده کنند و استفاده توامان از افزایش های 
موضوع این تصویب نامه و فوق العاده مخصوص مجاز نیست.
وی افزود: فوق العاده های سه گانه موضوع بندهای )ب(، )پ( 
و )ت( ماده )۳۹( قانون استخدام کشوری موضوع تصویبنامه 
شماره ۷۱۱۳/ ت ۱۵۰۳۲ ه مورخ ۱۳۷۴.۶.۱۱ شامل فوق العاده 
بدی آب و هوا، محرومیت از تسهیلات زندگی و محل خدمت 
برای کارکنان شهرداری ها و شهرداران به میزان ۱۰۰ درصد 

افزایش می یابد.
وی اضافه کرد: به موجب مصوبه هیات وزیران، اعتبار موردنیاز 
افزایش های موضوع این تصویب نامه از محل اعتبارات پیش 
بینی شده از محل منابع داخلی شهرداری های مربوط تامین 

می شود.
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می كند؛

جزئیات افزایش حقوق کارکنان 
شهرداری ها و شهرداران

وزیر  روستایی  و  امور شهری  توسعه  و  عمران  معاون 
های  دهیاری  و  ها  شهرداری  سازمان  رئیس  و  کشور 
کشور ضمن اعلام جزئیات مصوبه هیات وزیران در زمینه 
افزایش حقوق کارکنان شهرداری ها و شهرداران، تصویب 
این موضوع را بیانگر اهمیت کارآمدی مدیریت شهری 
برای دولت عنوان و ابراز امیدواری نمود که این مصوبه 
زمینه انگیزه بیشتر و دلگرمی شهرداران و کارکنان خدوم 

شهرداری ها و تامین آتیه آن ها را فراهم کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی نژاد گفت: با 
پیگیری های مکرر وزارت کشور و سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشور در سال های ۹۷ و ۹۸ دو پیشنهاد 
اصلاح آیین نامه حقوق و مزایای شهرداران و اصلاح فوق 
العاده جذب و بهبود حقوق و مزایای کارکنان شهرداری 

ها تقدیم دولت شد.
وی ادامه داد: دولت در تاریخ ۲۷ بهمن ماه سال ۹۸ با 
افزایش۳۰درصدی فوق العاده جذب شهرداران و کارکنان 
شهرداری ها موافقت کرد، لیکن با توجه به بررسی های 
به عمل آمده مشخص شد که با افزایش حقوق کارکنان 
خدمات  مدیریت  قانون  مشمول  دولتی  های  دستگاه 
کشوری، شکاف میان حقوق و مزایای کارکنان شهرداری 

ها و دستگاه های دولتی مجددا افزایش یافته است.
جمالی نژاد افزود: از این رو با توجه به اهمیت موضوع، در 
انتهای سال ۹۸ پیشنهادهای جدید مبنی بر افزایش فوق 
العاده جذب، برقراری فوق العاده خاص و افزایش فوق 
العاده بدی آب و هوا، محرومیت از تسهیلات زندگی و 
محل خدمت شهرداران و کارکنان شهرداری ها به سازمان 
امور اداری و استخدامی کشور منعکس و این موضوعات 
در جلسات مکرر کارشناسی و مدیریتی بررسی و سپس 
در شورای حقوق و دستمزد با اصلاحاتی به  تایید رسید.

وزیران،  هیات  مصوبه  در  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
سقف فوق العاده جذب مورد عمل کارکنان شهرداری 
های سراسر کشور و شهرداران، »به استثنای شهرداری 
تهران«، تعیین شده است و بر اساس آن سقف فوق 
العاده جذب شهرداران شهرداری های با درجات یک، دو 
و سه ۱۶۵ درصد و کارکنان این شهرداری ها ۱۶۰ درصد 

افزایش می یابد.
شهرداران  جذب  العاده  فوق  سقف  افزود:  نژاد  جمالی 
شهرداری های دارای درجه چهار ۱۷۰ درصد و کارکنان آن 
۱۶۵ درصد، شهرداران شهرداری های دارای درجه پنج ۱۷۵ 
درصد و کارکنان آن ۱۷۰ درصد، شهرداران شهرداری های 
دارای درجه شش ۱۸۰ درصد و کارکنان آن ۱۷۵درصد، 
شهرداران شهرداری های دارای درجه هفت ۱۸۵ درصد و 

کارکنان آن ۱۸۰ درصد افزایش می یابد.
رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور ادامه 
داد: همچنین سقف فوق العاده جذب شهرداران شهرداری 
های دارای درجه هشت ۱۹۰ درصد و کارکنان آن ۱۸۵ 
درصد، شهرداران شهرداری های دارای درجه نه ۱۹۵ درصد 
و کارکنان آن ۱۹۰ درصد، شهرداران شهرداری های دارای 
درجه ده ۲۰۰ درصد و کارکنان آن ۱۹۰ درصد، شهرداران 
شهرداری های دارای درجه یازده ۲۰۵ درصد و کارکنان آن 
۱۹۵ درصد و شهرداران شهرداری های دارای درجه دوازده 

۲۱۰ درصد و کارکنان آن ۱۹۵درصد افزایش می یابد.
جمالی نژاد اضافه کرد: سقف فوق العاده جذب رئیس 
کارشناس  ۱۵۸درصد،  ها  شهرداری  تمامی  در  اداره 
در  مشاغل  سایر  و  ها ۱۴۸درصد  شهرداری  تمامی  در 
افزایش می یابد و سقف فوق  شهرداری ها ۱۲۸درصد 
العاده جذب مدیرکل و مدیران منطقه در شهرداری های 
دارای درجات هشت تا دوازده ۱۷۸درصد و معاون مدیرکل 
و مدیریت ها در شهرداری های دارای درجات هفت تا 

دوازده ۱۶۸درصد افزایش می یابد.
وی گفت: فوق العاده جذب مورد عمل کارکنان شهرداری 
تهران به میزان حداکثر۳۰درصد پس از اعمال افزایش 
موضوع تصویب نامه شماره  ۱۵۱۳۳۹/ت ۵۷۴۴۲ه مورخ 

۱۳۹۸.۱۱.۲۷ افزایش می باید.
وی همچنین اظهار کرد: مبنای محاسبه فوق العاده جذب 
شهرداران، موضوع بند)الف( ماده)۲( آیین نامه حقوق و 
مزایای شهرداران موضوع تصویب نامه شماره ۳۵۱/ت ۱۱۱ 
ه مورخ ۱۳۷۰.۴.۱ با اصلاحات بعدی آن، از »حقوق مبنا و 
فوق العاده شغل« به »حقوق، فوق العاده شغل و تفاوت 

تطبیق حداقل حقوق« اصلاح  می شود.

محیط زیستگزارش

مدیریت پسماند در شمال کشور بحرانی است

»رئیس سازمان سرمایه گذاری شهرداری كرج«:

ماهیت مالی شهرداری باید به ماهیت اقتصادی تبدیل شود

مدیر کل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
با بیان اینکه برنامه مدیریت پسماند در استان های شمالی 
کشور برنامه ای ۱۰ ساله است، تصریح کرد: موضوعات مرتبط با 
مدیریت پسماند به ویژه در استان های شمالی کشور تبدیل به 
پدیده ای حاد شده و در شرایطی بحرانی است بنابراین در برخی 
نقاط از جمله استان های گیلان و مازندران باید در این زمینه 

سرعت عمل داشته باشیم.
به  اشاره  با  پسندیده  حسن  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اینکه مدیریت پسماند در استان های شمالی کشور یکی از 
اولویت های دولت است، اظهار کرد: طی سال گذشته برنامه 
مدیریت پسماند در استان های شمالی با همکاری وزارت کشور، 
شهرداری ها و استانداری ها تهیه شد. در حال حاضر موضوع 

تامین منابع مالی برای اجرای این برنامه بسیار مهم است.
به گفته پسندیده روزانه حدود ۶۰۰۰ تن پسماند در استان های 
ساحلی شمالی با سرانه هر نفر بیش از ۹۰۰ گرم در روز تولید 
می شود و سهم قابل توجهی از پسماندهای عادی این استان ها 

مربوط به گردشگران است.
مدیر کل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 

در پاسخ به این پرسش ایسنا که آیا اعتبارات لازم برای اجرای 
این برنامه تامین شده است یا خیر، توضیح داد: سازمان برنامه 
و بودجه طی امسال اعتبارات ویژه ای را برای مدیریت پسماندها 
در اختیار وزارت کشور قرار داد تا اقداماتی عملیاتی برای اجرای 
مهندسی مدیریت پسماند در کشور به ویژه استان های شمالی 

انجام شود.
پسندیده در ادامه ضمن اشاره به دریافت عوارض از کالاهایی 
که پسماند آن ها مخرب محیط زیست است، گفت: بر اساس 
تبصره ۶ قانون بودجه ۹۹ از محل عوارض فروش کالاهایی 
که مصرف آن ها منجر به تولید پسماند مخرب محیط زیست 
می شود تا سقف ۱۰ هزار میلیارد ریال عوارض برای بازیافت 

پسماندهای این کالاها پیش بینی شده است.
به  که  است  ماه  یک  حدود  تبصره  این  داد:  ادامه  وی 
دستگاه های اجرایی ابلاغ شده است. در صورت دریافت عوارض 
از این کالاها علاوه بر بازیافت آن ها می توان تاسیساتی برای 
تبدیل پسماند به انرژی ایجاد کرد. اکنون با همکاری وزارت 
کشور درحال اولویت بندی اقدامات اجرایی هستیم تا به محض 
جذب این منابع مالی پروژه های مدیریت پسماند را اجرا کنیم.

مردمی  مشارکت های  و  گذاری  سرمایه  سازمان  رئیس 
شهرداری کرج گفت: در تمام شهرداری های کشور، فرآیند 
»ماهیت مالی« بر »ماهیت اقتصادی« ارجحیت دارد و در 
معیارهای سنجش، اخذ عوارض بدون توجه به درآمدهای 

پایدار، ملاک برتری شهرداری ها محسوب می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، آرش ارشد گفت: در نگاه عموم 
جامعه، شهرداری دستگاهی خدماتی است که از طریق اخذ 
عوارض از شهروندان خدمات مناسبی به آنها ارائه می کند این 
در حالی است که شهرداری یک نهاد اجتماعی برآمده از مردم 
است که وظیفه دارد نیازهای آنان را در حوزه های فرهنگی، 

اجتماعی،خدماتی، عمرانی و... احصاء کند.
وی تصریح کرد: شهرداری ها در اقصی نقاط ایران همچنان 
از  عوارض  اخذ  فرآیند  طی  یعنی  دارند  مالی«  »ماهیت 
شهروندان به آن ها خدمات لازم را ارائه می دهند در حالی 
»ماهیت  نام  به  ای  پدیده  مالی«  »ماهیت  مقابل  در  که 
اینکه شهرداری ها خود تولید  اقتصادی« وجود دارد یعنی 

ثروت کرده و درآمد پایدار ایجاد کنند.
مردمی  مشارکت های  و  گذاری  سرمایه  سازمان  رئیس 
شهرداری کرج ادامه داد: متاسفانه همچنان در تمام شهرداری 
های کشور، فرآیند »ماهیت مالی« بر »ماهیت اقتصادی« 
ارجحیت دارد و در معیارهای سنجش، اخذ عوارض بدون 
توجه به درآمدهای پایدار، ملاک برتری شهرداری ها محسوب 

می شود.
ارشد عدم توجه به ماهیت اقتصادی را یک چالش بزرگ 
برای آینده شهرداری ها دانست و توضیح داد: در بحث تامین 

و ایجاد منابع مالی برای شهرداری ها اصل مهم، پایداری 
منابع درآمدی است یعنی درآمدها علاوه بر قابلیت اتکاء 
و استمرار، تهدیدی برای توسعه پایدار شهری نباشند و این 
مهم تنها از راه توجه دقیق به »ماهیت اقتصادی« شهرداری 

ها امکان پذیر است.
مردمی  مشارکت های  و  سرمایه گذاری  سازمان  رئیس 
»ماهیت  به  توجه  عدم  صورت  در  گفت:  کرج  شهرداری 
پایدار،  درآمدهای  تحقق  عدم  و  شهرداری ها  اقتصادی« 
مدیریت شهری به جای ترسیم افق بلندمدت یا میان مدت، 
تبدیل به مدیریتی روزمره خواهد شد و قدرت برنامه ریزی و 

آینده نگری خود را از دست خواهد داد.

»دنیای هوادار« سیزدهم شهریورماه، روز بزرگداشت
 ابوریحان بیرونی را گرامی می دارد

در چنین روزی!

مدیریت شهری
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اقتصادی
شهرجدید هشتگرد برای پذیرش جمعیت ۵۰۰ هزار نفری آماده می شود

سرپرست شهرداری شهر جدید هشتگرد استان البرز اعلام کرد که این شهر برای تکمیل مسکن مهر و پذیرش 
جمعیت ۵۰۰ هزار نفری در حال آماده سازی است. به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، ناصر امیرکمالی 
روز گذشته  به تشریح اقدامات انجام گرفته برای آماده سازی شهرجدید هشتگرد پرداخت و تکمیل پروژه 

های نیمه تمام در بخش زیر ساختی از ۲ ماه پیش با جدیت آغاز شده است.

محرومان اراضی روستای ابوالفضل 
صاحب خانه می شوند

رئیس سازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان درباره آخرین 
تصمیم اتخاذ شده در خصوص ساکنان اراضی زردشت اهواز 
تا ساکنان  ابوالفضل، گفت: مقرر شده  روستای  به  موسوم 
نهادهای حمایتی  توسط  اراضی  این  در  مستضعف ساکن 
شناسایی شوند و بنیاد مستضعفان برای تامین مسکن آنها در 

هر مکان ممکن اقدام کند.
بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
حواشی  تشریح  در  مرتضوی«  صولت  »سید  مستضعفان، 
به  موسوم  اهواز  زردشت  اراضی  درخصوص  اخیر  روزهای 
روستای ابوالفضل اظهار کرد: بنیاد مستضعفان بر اساس مدارک 
ثبتی، مالک ۶ دانگ ۳۰۰ هکتار از زمین های منطقه زردشت 
اهواز است که در سنوات گذشته، یکی از شرکت های این بنیاد، 
در این اراضی فعالیت های کشاورزی انجام می داد که بعدتر 
با توجه به فرونشست آب های زیرزمینی در منطقه و توقف 
فعالیت های کشاورزی، این اراضی در اختیار سازمان اموال و 

املاک بنیاد مستضعفان قرار گرفت.
رئیس سازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان درباره سابقه 
سکونت برخی افراد در این اراضی، گفت: نخستین بار در سال 
۸۴، برخی به بهانه های مختلف، تصرفاتی در این اراضی انجام 
دادند و بنیاد مستضعفان نیز برای حراست از زمین های در 
اختیارش، از بدو امر، پیگیری های لازم را انجام داد تا اینکه در 
سال ۹۵ و ۹۶، تعداد متصرفان به حدود ۱۶ خانوار رسید؛ در سال 
۹۶ نیز مجددا تصرفات گسترده تر شد و اوج گرفت و طبیعتا، 

مسئولین استانی، طرح دعوا در مراجع صالحه کردند.
وی با تاکید بر اینکه به هیچ وجه در تقسیمات کشوری و 
استانی، در این منطقه روستایی به نام ابوالفضل وجود ندارد و 
این منطقه فاقد کد روستایی است، گفت: طی یکی دو هفته 
گذشته یک فضاسازی رسانه ای صورت گرفت که از رسانه های 
داخلی شروع شد و در ادامه رسانه های بیگانه نیز بر روی این 

فضاسازی، موج سواری کردند.
مرتضوی، اضافه کرد: در هفته های اخیر من از سوی رئیس 
بنیاد مستضعفان با اختیار تام به استان خوزستان سفر کردم 
و در جلسه با استاندار و مسئولان استانی، موضوع در دست 
بررسی قرار گرفت؛ در این جلسات، مسنولان استان، بر روی ۲ 
موضوع اتفاق نظر داشتند؛ نخست اینکه این تصرفات تبدیل 
به بستری برای گسترش حاشیه نشینی در اهواز شده و نکته 
دوم زمین خواری هایی، اتفاق افتاده و بر همین اساس باید به 

صورت جدی با این دو موضوع برخورد شود.
رئیس سازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان با تاکید بر 
اینکه این بنیاد در مواجهه با این موضوع، قائل به تفکیک مردم 
مستضعف از زمین خواران است، در پاسخ به این سوال که چرا 
این اقدام در دهه نخست محرم و به این شکل انجام شد گفت: 
ما اساساً هیچ اطلاعی از تاریخ و نحوه اجرای احکام صادره 
نداشتیم و این موضوع را باید از مسئولین مربوطه استان سوال 
کرد ولی نکته حائز اهمیت آن است که تاکید مسئولان استانی 
نیز برخورد با تصرفات غیرقانونی بوده و بنیاد مستضعفان در 
مقام تصمیم گیرنده نبوده است. وی خاطرنشان کرد: نکته قابل 
توجه دیگر آن است که بنیاد مستضعفان از حدود ۶ ماه قبل، 
این اراضی را برای طرح اقدام ملی مسکن به دولت معرفی 
کرده بود تا این اراضی برای این طرح در اختیار دولت قرار گیرد. 
مرتضوی با بیان اینکه در حال حاضر تنها ۵۰ تا ۶۰ خانوار در این 
اراضی ساکن هستند، در پاسخ به این سوال که چرا قبل از اقدام 
اخیر، هماهنگی با امام جمعه این منطقه که نماینده ساکنان 
است، انجام نشده بود، گفت: در این اراضی تنها ۵۰ تا ۶۰ خانوار 
ساکنند و امام جمعه ای ندارند ولی ما با امام جماعت ساکنان 
این منطقه، چندین بار مذاکره کردیم و حتی مشاور رئیس بنیاد 
مستضعفان نیز با وی جلسه ای داشت. رئیس سازمان اموال 
و املاک بنیاد مستضعفان درباره آخرین تصمیم اتخاذ شده 
در خصوص ساکنان این اراضی نیز گفت: مقرر شده تا ساکنان 
نهادهای حمایتی  توسط  اراضی  این  در  مستضعف ساکن 
شناسایی شوند و بنیاد مستضعفان برای تامین مسکن آنها در 

هر مکان ممکن اقدام کند.

خرید اقساطی، خدمتی جدید به 
بازنشستگان تامین اجتماعی

ضمن  اجتماعی  تامین  بازنشستگان  و  بگیران  مستمری 
می توانند  پس  این  از  اعتباری،  خرید  امکان  از  برخورداری 

خریدهای خود را به صورت اقساطی انجام دهند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل روابط عمومی 
سازمان تامین اجتماعی، مدیرعامل شرکت اطلاع رسان داتک 
با  اجتماعی  تأمین  سازمان  مستمری بگیران  داشت:  اظهار 
ملی  کارت  ارائه  با  قرارداد،  طرف  فروشگاه های  به  مراجعه 

می توانند نسبت به خرید غیرنقدی اقلام موردنیاز اقدام کنند.
محمدمحسن صدر با بیان اینکه دریافت این خدمات، گشایش 
گفت:  می کند،  ایجاد  مستمری بگیران  زندگی  در  فراوانی 
به  سوپرمارکتی،  کالاهای  تهیه  برای  می توانند  بازنشستگان 
فروشگاه های زنجیره ای طرف قرارداد در سراسر کشور مراجعه کنند.

وی افزود: بازنشستگان این طرح، غیر از خرید کالاهای سوپر 
مارکتی، مشمول دریافت خدمات دیگری از جمله، دندانپزشکی، 
گردشگری، کالای دیجیتال، لوازم خانگی، عینک و لنز و پوشاک 

نیز می شوند.
صدری خاطرنشان کرد: بازنشستگان تامین اجتماعی به منظور 
 CLUB.TAMIN.IR دریافت این خدمات با مراجعه به سایت

ثبت نام و علاقه مندی خود را اعلام کنند.
وی همچنین با اشاره به این که برای ثبت نام نیازی به مراجعه 
حضوری نیست، افزود: بازنشستگان می توانند بلافاصله پس از 
ثبت نام، در انتهای فرآیند ثبت نام، در پنل کاربری، میزان اعتبار 

ماهانه و سالانه خود را مشاهده کنند.
به گفته مدیر عامل شرکت اطلاع رسان داتک، براساس این 
طرح، بازنشستگان سازمان تأمین اجتماعی معادل ۲۰ درصد 
خالص دریافتی خود را به صورت اعتبار ماهیانه و ۱۲ برابر آن 
را به صورت اعتبار سالیانه دریافت می کنند و پس از خرید، 
به مرور در ماه های آتی، به صورت اقساط از حقوقشان کسر 

خواهد شد.

۴۹۰ هزار فرصت شغلی برای 
مددجویان كمیته امداد كشور ایجاد 

شده است
رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( کشور گفت: از ابتدای 
برای  تاکنون ۴۹۰ هزار فرصت شغلی  توسعه  برنامه ششم 

مددجویان ایجاد شده است.
سیدمرتضی بختیاری روز گذشته در سفر به شهرکرد در دیدار 
با استاندار چهارمحال و بختیاری گفت: براساس برنامه پنج 
ساله در قانون آمده، سالانه ۱۰۰ هزار اشتغال برای مددجویان 
زیرپوشش این نهاد ایجاد شود، که تاکنون ۱۴۰ درصد از برنامه 

جلوتر هستیم.
وی با اشاره به بحث نظارت و ارزیابی اشتغال های ایجاد شده و 
همچنین پایدار بودن اشتغال ها، گفت: اطلاعات اشتغال ایجاد 
شده در این نهاد در سامانه وزارت تعاون، کار ورفاه اجتماعی 

قابل رصد و پایش و نظارت است.
بختیاری افزود، امسال بیش از ۶ هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان 
تسهیلات برای ایجاد اشتغال  جامعه هدف از محل تسهیلات 
امداد ولایت، اشتغال روستایی و تسهیلات اشتغال اختصاص 

داده شده است.
با اختصاص این میزان اشتغال پیش بینی  به گفته وی، 
می شود امسال ۲۰۰ هزار اشتغال برای جامعه هدف ایجاد شود.
ارزان قیمت به  وی به پرداخت ۲ میلیارد تومان تسهیلات 
کارفرمایانی که  زمینه اشتغال مددجویان را فراهم کنند اشاره کرد 

و گفت: سقف بکارگیری مددجویان در کارگاه ها تا ۴۰ نفر است.
وی به بحث مسکن، اشتغال و پیوست فرهنگی به عنوان سه 
مقوله مهم در حوزه خودکفایی جامعه هدف تاکید کرد وگفت: 
بخش زیادی از طرح مسکن محرومان در کشور به مسکن 

مددجویان کمیته امداد اختصاص داده شده است.

بسیاری از شرکت ها می دانند که به برندینگ بهتری 
احتیاج دارند اما درمورد زمان شروع آن نمی توانند 
تصمیم گیری کنند. گرچه ممکن است چشم انداز 
یک برندی که به خوبی تاسیس شده است در تئوری 
بسیار خوب باشد اما همچنان مفهومی است که نیاز 
به بحث و بررسی بسیار دارد. تا زمانی که خوب بودن 
آن در عمل مشخص نشود نمی توان به تئوری ها 

اطمینان کرد.
با وجود اهمیت پروژه برندینگ هنوز بسیاری از شرکت 
ها قادر نیستند که به صورت عملی برند خود را پیاده 
سازی کنند و استراتژی های برندینگ موثری داشته 
یک  طراحی  برندینگ  های  چالش  از  یکی  باشند. 
لوگوی جذاب و شعار خیره کننده و چشمگیر است. 
همچنان که این موارد مهم هستند، برندینگ شرکت 
در هر سطح با تجربیات مشتریان نیز ترکیب می شود. 
از کشفیات اولیه آن ها در مورد شرکت گرفته است 
تا تجربیات آن ها درمورد وبسایت شما و تصمیمات 

خرید نهایی آن ها.

یک وبسایت یا وبلاگ بسازید

به همان اندازه که داشتن یک وبسایت یا وبلاگ و 
به روزرسانی مداوم آن امری مهم و البته ساده است، 
تولید محتوای جدید و مرتبط با کار شما و اهداف 
خوانندگانتان نیز در جهت ایجاد حس اطمینان نسبت 
به شرکت شما بسیار مهم است. ایجاد یک وبسایت/

به  را  شما  بازدیدکنندگان  تواند:  می  خوب  وبلاگ 
وبسایت/وبلاگ  دهد،  افزایش  گیری  چشم  صورت 
شما می تواند پاسخگوی بسیاری از سوالات مشتریان 
شما باشد و نهایتا  رنکینگ و رتبه بندی سایت شما 
و در نتیجه شرکت شما بالا می رود. زمانی که پست 
های شما حول محور کلمات کلیدی خاصی تمرکز 
داشته باشد، با جستجوی آن کلمات مشخص، به مرور 

رنکینگ سئو )SEO( سایت شما بالا می رود.

صفحه ای تجاری در گوگل پلاس بسازید

با انجام یک پروسه ی ساده که می توانید از طریق 
تلفن همراه یا ایمیل خود انجام دهید، می توانید یک 
صفحه تجاری در گوگل پلاس ایجاد کنید. این اقدام 
کوچک و ساده و حضور مجازی شما می تواند وجهه 

و اعتبار و همچنین موفقیت زیادی برای شرکت شما 
ایجاد کند. از این طریق می توانید ارتباط بیشتری نیز با 
مخاطبان خود داشته باشید. همچنین اطلاعات مربوط 
به کار و خدمات خود را نیز به راحتی به روز رسانی 
کنید و حتی عکس های بسیاری نیز برای بهبود بعد 
بصری برند خود نیز در صفحه ی خود بارگذاری کنید.

برای محتواهای ویدئویی سرمایه گذاری کنید

ویدئوها و کلیپ های کوتاه می توانند نمایشی بسیار 
ارزشمند در جهت نشان دادن هویت برند و شرکت 
شما باشند. مخصوصا این کار برای شرکت های سازه 
های مهندسی معماری می تواند بسیار سودمند باشد 
مخصوصا در جهت نشان دادن طرح ها و فرآیندهای 
کارشان. اگر ویدئوها به درستی به کار برده شوند، می 
توانند تاثیر بسیار خوبی بر مشتریان داشته باشند تا آن 
ها بتوانند از نزدیک با آنچه که شرکت شما انجام می 

دهد و کار شما و هویت شما آشنا شوند.

صفحه تجاری در لینکدین و سایر پلفترم ها بسازید

از آنجایی که این سایت منحصرا برای صاحبان حرفه 
و کسب و کار طراحی شده است، فرصت بسیار خوبی 
برای نشان دادن شرکت و برند شما به همگان است. 
با ایجاد صفحات نمایشی همچون ویترین، می توانید 
صفحات متفاوتی برای بخش های مختلف شرکت 
ایجاد کنید. این کار به شما اجازه می دهد یک تصویر 
و برند خاص از محصولات و خدمات خود در ذهن 
خدمات  که  کنید  سعی  صفحات  در  بسازید.  مردم 
منحصر به فرد خود را هایلایت کنید تا با یک نگاه 
به راحتی دیده شوند. از آنجایی که تحقیقات نشان 
داده است که خریداران از لینکدین به عنوان یک منبع 
استفاده می کنند، در نتیجه هر چه قدر حرفه ای تر 

صفحات خود را بسازید، نتیجه بهتری خواهد داشت.

به گروه های جذاب برای مشتریانتان بپیوندید
علاوه بر این که می توانید خودتان صفحات نمایشی 
ایجاد کنید، لینکدین یک فرصت ارزشمند ارتباط با 
دیگران را نیز در اختیار شما می گذارد. گروه هایی 
را پیدا کنید که برای بخش مشخصی از صنعت سازه 
با شرکت  و  اند  تهیه شده  های مهندسی معماری 
کردن در بحث ها، بازدید از صفحات خود را افزایش 
به شرکت  این گروه ها  به  پیوستن  تنها  نه  دهید. 
شما اجازه می دهد که با افراد زیادی در ارتباط باشید 
بلکه مخاطبان بسیار زیادی پیدا می کنید که مشتاق 
شنیدن پیشنهادات شما هستند. با ارائه اطلاعاتی که 
در وبلاگ خود قرار داده اید و بیان منبع می توانید 
اعضای زیادی در لینکدین را به سایت خود رجوع دهید 

تا بیشتر در مورد برند شما آگاه شوند.

مدیریت برند

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

استراتژی آنلاین برندینگ 

مسکن تامین اجتماعی

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی »علی علیپور« در دو راهی
مهاجم شماره 70 تیم پرسپولیس که قراردادش با سرخ ها به اتمام رسیده، روز گذشته وارد باشگاه پرسپولیس شد. این 
ورود در حالی انجام می شود که گمانه زنی ها برای تمدید قرارداد این ستاره گلزن به اوج خود رسیده و در تمرینات اخیر 
پرسپولیس شرکت نکرده و پیشنهاداتی جدی از سوپرلیگ چین دارد؛ حال باید دید که قرارداد او تمدید خواهد شد یا خیر؟

عملکرد ضعیف فدراسیون و ادعای مدیرعامل تراكتورسازان؛

برای ناکامی احتمالی در فینال جام حذفی!؟

در نیمه نهایی جام حذفی اگر کمیته داوران از 
ابتدا درست عمل می کرد و یک داور مقتدر را 
برای آن دیدار انتخاب می کرد کار به جایی نمی 
رسید که سه تا داور در یک شب عوض شوند 
و دست آخر هم تیم های برنده و بازنده مدعی 

متضرر شدن از داوری بشوند.
امروز دوباره برای فینال جام حذفی به محض 
انتخاب »موعود بنیادی فر« باشگاه تراکتورسازی 
اگر  بیانیه داده و مدیرعاملش تهدید کرده که 
از ناحیه داوری متضرر شوند از طریق حقوقی 

پیگیری می کند.
عامل  مدیر  ناحیه  از  گیری  موضع  نوع  این 
باشگاهی بزرگ مثل تراکتور خود به خود موجب 
تشویش اذهان هواداران می شود و قضیه فینال 

جام حذفی را تحت الشعاع قرار می دهد.
همین حالا اگر فدراسیون قرص و محکم پاسخ 
مدیرعامل تراکتور را ندهد و حتی بابت حرف 
هایش او را محروم و جریمه نکند فردا بهترین 
بهانه دست هواداران تراکتور است تا در کانال ها 
و سایت های مختلف به سمت داور و فدراسیون 
را  نامیمونی  بدعت  حقیقتا  شوند.  ور  حمله 
فدراسیون وقتی بنا نهاد که برای قضاوت دربی 
نیمه نهایی جام حذفی ابتدا »رضا کرمانشاهی« را 
اعلام کرد سپس آن ماجراها به وجود آمد! یقین 
داشته باشید که اگر داور آن بازی تغییر نمی کرد 

اتفاقات به گونه ای دیگری رقم می خورد.
اگر چه اشتباه است که دوباره »پیام حیدری« 
برای فینال هم انتخاب شود اما در میان داوران 
جوان هستند داورانی که شجاعت و سلامت و 
تجربه کافی و لازم را دارند هر چند که بنیادی 
فر هم از جمله داوران خوب فوتبال ایران است. 
را  داوری  که  است  تمسخرآمیز  بسی  حقیقتا 

فدراسیون انتخاب کند و مدیرعامل یک باشگاه 
علنا بگوید که با انتخاب داور نمی خواهند تراکتور 

قهرمان شود!
سوال می کنیم چه کسی در بازی پرسپولس و 
استقلال دست و پای پرسپولیسی ها را بست 
تا استقلال قهرمان شود؟! خیلی ها این تصور را 
دارند که وزارت ورزش می خواهد استقلال هم 
یک جام مثل پرسپولیس بگیرد که اگر این تفکر 
درست باشد بدا به حال فوتبال! البته که ما در 
بازی استقلال و پرسپولیس چنین چیزی ندیدیم 
و آنچه اتفاق افتاد همانی بود که بازیکنان رقم 

زدند.
در بازی امروز فینال جام حذفی هم اگر تراکتور 
گل بزند و درست از موقعیت ها استفاده کند کدام 
داور می تواند دست و پای تراکتور را ببندد؟ عنان 
فوتبال در بازی ها دست مربیان و بازیکنان است. 
هیچکس نمی تواند در فینال جام حذفی له یا 
علیه یک تیم سوت بزند. این موضع گیری ها 
فقط کار داور را برای قضاون سالم سخت می 
کند. خیلی هم سخت می شود. چون هر سوتی 
که بزند بازیکنان هردو تیم روی سر داور خراب 

می شوند!
انشالله که مربیان دو تیم دنبال حاشیه نباشند و 
به فوتبال درون زمین و تیم خود توجه کنند نه به 

داور و سوت هایی که او می زند.

سخنان تعجب آور مدیر عامل تراکتور

ببینید؛  را  تراکتور  عامل  مدیر  های  صحبت 
میرمعصوم سهرابی در خصوص دیدار تیمش در 
چارچوب فینال جام حذفی فوتبال کشور مقابل 
استقلال بیان کرد: تیم تراکتور با آمادگی کامل 
راهی مشهد می شود تا با تمام توان در فینال جام 
حذفی حضور پیدا کند و امیدوارم بتوانیم جام 
قهرمانی این مسابقات را برای هواداران پرشور 
این تیم به ارمغان بیاوریم و دل مردم شریف 

آذربایجان را شاد کنیم.

سهرابی: جام حذفی را می خواهند تقدیم دیگر تیم 
تهرانی کنند!

مدیرعامل باشگاه تراکتور در ادامه افزود: البته 
در خصوص این مسابقه حرف و حدیث زیادی 
وجود دارد و برخی ها به دنبال این هستند که 
جام حذفی را نیز به دیگر تیم تهرانی تقدیم کنند 
تا امسال هر دو تیم وزارت ورزش، از کسب جام 
قهرمانی بی نصیب نمانند که امیدوارم با تدبیر 
درست و درایت متولیان امر خلاف این امر ثبت 

شود و شاهد فوتبالی پاک و شرفتمندانه باشم.

انصاف نیست که زحمات ما هدر برود

سهرابی خاطرنشان کرد: امیدوارم روزی برسد که 
فوتبال ما مستقل شود و سیاسیون در امور  فوتبال 
دخالت نکنند؛ چرا که متاسفانه اخباری به گوش 
می رسد که برخی  سیاسیون جهت انتقال بازیکن 
به تیم محبوبشان، پیغام می فرستند و در چنین 

مسائلی دخالت می کنند که مایه تاسف است.

نگران قضاوت داور هستیم

به  بنیادی فر  موعود  انتخاب  خصوص  در  وی 
عنوان قاضی دیدار فینال جام حذفی گفت: حتی 
برخی داوران نیز به انتخاب ایشان به عنوان داور 
بازی فینال معترض شده اند و در چنین شرایطی، 
نگران قضاوت این مسابقه هستیم. در حالی که 
یک تیم تمام تلاش خود را برای انجام بازی 
فوتبال به کار می گیرد، انصاف نیست که تمام 
زحمات یک ساله  مجموعه ای، به خاطر اشتباهات 

داوری به هدر برود.

اگر به ضرر ما بزند پیگیری حقوقی می کنیم

مدیرعامل باشگاه تراکتور افزود: با تمام احترامی 
با دو  اما  قائل هستیم،  بنیادی فر  آقای  به  که 
که  شده ایم  هماهنگ  داوری  خوب  کارشناس 
قضاوت این بازی را زیر نظر داشته باشند تا اگر 
موردی بود، با مستندات پیگیر حقوق خود باشیم!

سهرابی: تراکتور خصوصی است!

میرمعصوم سهرابی در پایان اظهاراتش عنوان 
کرد: تراکتور باشگاهی خصوصی است با هزینه 
شخصی اداره می شود و هرگونه اجحاف در حقوف 
این باشگاه علاوه بر خیانت به هواداران میلیونی، 
حق الناس نیز بر گردن خاطیان دارد و امیدوارم 
برسد که  پایان  به  گونه  به  فینال جام حذفی 

فوتبال ایران سربلند باشد.

آقای سهرابی؛ کدام خصوصی؟!

دارد!  قدمت  مدیرعامل  عمر  برابر  دو  تراکتور 
می  مدیرعامل  جناب  که  است  جالب  خیلی 
گویند تراکتور یک باشگاه خصوصی است! کدام 
خصوصی؟ هزینه هایش واقعا شخصی تامین 

می شود؟
 100 سالی  که  دارد  پول  اینقدر  شخصی  کدام 
میلیارد برای یک تیم هزینه کند؟ آیا عقل سلیم 
از زمانی که یادمان  را می پذیرد؟ تراکتور  این 
هست تراکتور بوده و هنوز هم تراکتور است و 
بعید است که به نام شخص خاصی سند خورده 

باشد!

وزنه برداریذره بین

در راستای پویش كمک مومنانه؛

»سیده الهام حسینی« مدال خود را به 
حراج گذاشت

»سیده الهام حسینی« به عنوان نخستین 
مدال آور تاریخ وزنه برداری زنان ایران، مدال 
خود را راستای اجرای مراسم پویش کمک 

مومنانه به حراج گذاشت.
مراسم پویش مومنانه فدراسیون وزنه برداری 
بسیج  سازمان  مشارکت  و  همکاری  با 
ورزشکاران هفته آینده برگزار می شود و در 
مدال های  ملی پوشان  از  برخی  راستا  این 
خود را به حراج گذاشتند که »سیده الهام 
حسینی« نخستین مدال آور تاریخ وزنه برداری 
زنان مدال خود را برای کمک به این پویش 

به حراج گذاشت.
وزنه برداری  بین المللی  رقابت های  در  وی 
جام نعیم سلیمان اوغلو به عنوان بازی های 
گزینشی المپیک ۲۰۲۰ توکیو آبان ماه سال 
گذشته در ترکیه برگزار شد که حسینی در 
دسته ۷۶ کیلوگرم زنان به مصاف سه حریف 
خود رفت و موفق شد با ۸۸ کیلوگرم در 
یک ضرب، ۱۱۰ گلوگرم در دو ضرب و ۱۹۸ 
کیلوگرم در مجموع  مدال برنز این رقابت ها 
را کسب کند و نام خود را به عنوان اولین زن 

مدال آور ایران در تاریخ ثبت کند.
»محسن بیرانوند« دبیر فدراسیون وزنه برداری 
اظهار  ایرنا  با  این در گفت و گو  از  پیش 
داشت: زمانی که بسته های حمایتی از سوی 
فدراسیون با کمک خیرین تهیه شد آن را در 
بین خانواده های نیازمند و آسیب دیدگان از 
ویروس کرونا تقسیم خواهیم کرد و ارزش 
هزار  حدود ۳۰۰  در  نیز  بسته  هر  تقریبی 

تومان است.

نمایندگان وزنه برداری در کمیسیون جهانی 
ورزشکاران رای نیاوردند

»سیده الهام حسینی« و »حافظ قشقایی« 
کمیسیون  انتخابات  در  ایران  نمایندگان 
ورزشکاران فدراسیون بین المللی وزنه برداری 

انتخاب نشدند.
فدراسیون بین المللی وزنه برداری روزر گذشته 
)چهارشنبه( اعضای کمیسیون ورزشکاران 
الهام حسینی« و  را اعلام کرد که »سیده 
»حافظ قشقایی« ۲ نماینده ایران انتخاب 

نمایندگان  نشدن  انتخاب  علت  نشدند. 
ایران به دلیل عضویت »محسن بیرانوند« 
فدراسیون  تحقیقات  و  مربیان  کمیته  در 

بین المللی است.
فدراسیون  سرپرست  پاپاندرا«   »اورسلا 
که  کرد  اعلام  وزنه برداری  بین المللی 
که  شدند  انتخاب  کشورهایی  نمایندگان 
فدراسیون های آنان هیچ عضوی در هیات 

اجرایی و کمیته ها نداشته باشند.
هر چند این تعداد موقتی است و فدراسیون 
بین المللی به اقدامات خود برای ورود بیشتر 
می دهد.  ادامه  کمیسیون  در  ورزشکاران 
»سارا دیویس« ریاست کمیسیون ورزشکاران 
را برعهده دارد و ۱۰ ورزشکار مرد و زن از هر 
قاره با حق رای عضو این کمیسیون شدند. 
کمیسیون مشورتی فدراسیون جهانی این 
از میان ورزشکاران ۳۰ فدراسیون  را  اعضا 

انتخاب کرد.
از  گفت:  زمینه  این  در  پاپاندرا«  »اورسلا 
ورزشکاران  کمیسیون  اعضای  انتخاب 
حضور  برای  را  خود  تلاش  و  خوشحالیم 
بیشتر وزنه برداران خواهیم کرد. از آنجایی که 
احساس می کردیم باید صدای ورزشکار در 
جریان تغییرات فدراسیون بین المللی شنیده 
اعضا  انتخاب  برای  دلیل  به همین  شود، 
عجله کردیم. باید از تمامی فدراسیون هایی 
که نمایندگان خود را معرفی کردند، تشکر 
کنم. تصمیم گرفتیم تا نامزدهایی را انتخاب 
در  عضوی  آنان  فدراسیون های  که  کنیم 
اعضای  است  بهتر  ندارند.  اجرایی  هیات 

فدراسیون بین المللی متنوع باشد.
ترتیب  به  ورزشکاران  کمیسیون  اعضای 
از قاره آفریقا »کریستوفر فارستر« از غنا و 
»مونا پریتوریوس« از آفریقای جنوبی، از قاره 
آسیا »ژیائوجون لیو« از چین و »هیرومی 
»یورگن  اروپا  قاره  از  ژاپن،  از  میایکی« 
از  چاکونت«  »دورا  و  آلمان  از  اسپیس« 
فرانسه، از قاره اقیانوسیه »دیمون کیلی« از 
استرالیا و »مگان سیگنال« از نیوزلند و از پان 
آمریکن »فرناندو رییس« از بزریل و »مارینا 

رودریگز« از کوبا انتخاب شدند.

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

همین حالا اگر فدراسیون قرص و 
را  تراکتور  مدیرعامل  پاسخ  محکم 
ندهد و حتی بابت حرف هایش او 
را محروم و جریمه نکند فردا بهترین 
بهانه دست هواداران تراکتور است 
تا در کانال ها و سایت های مختلف 
حمله  فدراسیون  و  داور  سمت  به 
نامیمونی  ور شوند. حقیقتا بدعت 
را فدراسیون وقتی بنا نهاد که برای 
قضاوت دربی نیمه نهایی جام حذفی 
ابتدا »رضا کرمانشاهی« را اعلام کرد 
آمد!  وجود  به  ماجراها  آن  سپس 
یقین داشته باشید که اگر داور آن 
بازی تغییر نمی کرد اتفاقات به گونه 

ای دیگری رقم می خورد.
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مجوز برگزاری لیگ برتر هندبال صادر شدورزشی
هندبال،  فدراسیون  توسط  ملی  اردوهای  برگزاری  مجوز  اخذ  پی  در 
با رعایت پروتکل های بهداشتی  بانوان  برگزاری لیگ های برتر آقایان و 

بلامانع اعلام شد.

مثل اینکه داستان موفقیت و فوتبال استان البرز، دو 
اصل مهمی هستند که به هیچ وجه، راهی برای به هم 
رسیدن پیدا نمی کنند، نمی دانیم چرا و چگونه، فوتبال 
استان البرز به این اوضاع و احوال ناخوشایند رسید، اما 
چند سالی است که در فوتبال به جز کسب نتایج ضعیف، 

چیز دیگری عایدمان نشده است.
البته که حرف و سخنمان برای فوتبال و فوتسال زیاد 
فوتبال  رشته  در  استان،  در همین  روزگاری  اما  است، 
ساحلی، با تیم ایران توسعه کرج به نگینی در لیگ برتر 

کشور تبدیل شده بودیم.
تیمی که برای چند سال متوالی با هدایت یکی از نوابغ 
ایرانی، فوتبال ساحلی آسیا و اولین لژیونر تاریخ فوتبال 
ساحلی، »شهرام دانه کار«، در لیگ برتر کشور، سلطنت 
می کرد و استان البرز را به یکی از قطب های اصلی این 
رشته در کشور تبدیل کرده بود، آن نتایج درخشان باعث 
ملی پوش شدن چندین تن از بازیکنان و مربیان این تیم 
شده بود، اما به لطف مدیریت نادرست، بعد از گذشت 
چندین سال رو به نابودی رفت و سهمیه لیگ برتری 
آن کاملا ازبین رفت، نتایج خارق العاده آن دوران فقط و 
فقط، به واسطه کادرفنی و بازیکنان باکیفیت آن تیم بود.

اما حالا ایران توسعه کجاست؟ کسی خبری نداشت و 
ندارد و یا بهتر است بگوییم، اصلا برای کسی مهم نبود 
که سرمایه گرانبهای استان البرز دچار چه سرنوشتی می 

شود.
چند وقتی است که باز هم، شهرام دانه کار به فکر جمع 

کردن تیمی در استان البرز افتاده است، او عطای کار در 
دیگر استان ها را به لقایش بخشیده و به خاطر عِرقی که 
به استانش داشت، با آنکه هم شرایط مالی و وضعیت 
امکاناتی استان های دیگر با کاملا البرز متفاوت است، 
اما او می خواهد باز هم در استانش، به افتخارات گذشته 
دست یابد و ایران توسعه را در این فصل از مسابقات به 
عنوان نماینده استان البرز، روانه مسابقات فوتبال ساحلی 
ورزش  به  راه خدمت  در  البرز،  فرزند  که  اما حالا  کند، 
استان، قدمی ارزشمند برداشته است، بازهم طبق منوال 
گذشته، هیچ حمایتی از کار شایسته او نشده و در ابتدای 
این کار مهم، با بی مهری های بسیار عجیبی رو به رو 
شده اند. این موانع، صبر دست اندرکاران، برای بازگرداندن 
ایران توسعه کرج را لبریز کرده و از قول و قرارهای بدون 

عمل خسته کرده است.
یکی از مهم ترین مباحث در فوتبال، برای رسیدن به 
موفقیت، ایجاد منابع مالی برای تامین هزینه های تیم 
در بخش  این مجموعه،  با تلاش  است، موضوعی که 
اسپانسر، دیگر مشکلی وجود ندارد و حامی مالی بسیار 
مناسبی برای شرکت در مسابقات تهیه شده است، اما 
عوامل تیم، درگیر موضوعاتی هستند که به نوع خود، 
زیر  امکانات  و  سکو  تهیه  برای  است،  عجیب  بسیار 
ساختی برگزاری مسابقات دست عوامل باشگاه را در حنا 
گذاشته اند و فقط قول می دهند که فلان کار را می 
کنیم و فلان مجوز را برای تهیه امکانات می دهیم، اما 
تا پایشان از دفتر آن ها بیرون می گذراند، سخنانشان را 
فراموش می کنند و آش همان آشو، کاسه همان کاسه.

آبادانی فوتبال ساحلی  برای  افرادی که  با  حیف است 
استان و پیشرفت ورزش کشور، روی به چنین فعالیت 
ارزشمندی آورده اند، چنین برخوردی شود. خبرها حاکی 
از دل سرد شدن شهرام دانه کار و همکارانش در کرج 
است، گویا سنگ اندازی ها جواب داده و کم کم راه ایران 
توسعه را به خارج از استان البرز کج کرده است، استان 
هایی چون سمنان که در همه شرایط، نسبت به استان 

البرز زمین تا آسمان تفاوت دارد، با آغوشی باز به دنبال 
آوردن چنین جواهراتی به استانشان هستند. فقط کافی 
است کمی به شرایط استان های دیگر نیم نگاهی داشته 
باشیم تا ببینیم چگونه مسئولان ورزشی و غیرورزشی، 
برای موفقیت استانشان، چه تلاش هایی می کنند تا 
بتوانند این باشگاه پرافتخار را به استانشان بیاورند، این 
اتفاق چه قدر ما را یاد قضایای سایپا انداخت، سایپایی 
که مانند همین تیم ایران توسعه در فوتبال ساحلی، با 
بی مهری های ناراحت کننده ای مواجه شد، که این 
امر، راه نارنجی پوشان دوست داشتنی استان را از کرج 
جدا کرد، در آخر باید دید که استان البرز بازهم از داشتن 
سرمایه هایی چون ایران توسعه و سایپا محروم می شود 

یا به هرشکلی این تیم ها در استان باقی می مانند...

»البرز« ورزشی

البرزی كه نمی خواهد در فوتبال موفق باشد؛

رویای بازگشت ایران توسعه در کرج را نقش برآب کردند

»اعظم سنایی«: 

هاکی روی یخ رویایی دور از دسترس بود

تمامی  گفت:  زنان  هاکی  اینلاین  ملی  تیم  کاپیتان 
بازیکنان آرزو داشتند تا روزی روی یخ بازی کنند. هرگز 
تصور نمی کردیم که این اتفاق برایمان بیفتد و رویایی 

دور از دسترس بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، »اعظم سنایی« روز گذشته 
اظهار داشت:  بازیکنانی که ساکن تهران هستند در سه ماه 
گذشته و بعد از افتتاح پیست یخی هاکی، برای تمرین به 
اینجا آمده اند اما یک سری در شهرستان بودند و برای آنان 
حضور در این پیست مقدور نبود. برای نخستین بار است 

که انتخابی تیم ملی را در این پیست داشتیم.
کاپیتان تیم ملی هاکی عنوان کرد: شور و هیجان در 
نزدیک  انتخابی  برای تست  است.  زنده شده  بازیکنان 
به ۱۱۰ نفر ثبت نام کردند. بیش از ۵۰ نفر در انتخابی 
شرکت کردند و خیلی امید داریم تا بتوانیم از این انتخابی 
بازیکنان خوب را پیدا کنیم. یکی از اصلی ترین اهداف 
ما این است تا از تیم نونهالان شروع کنیم و روی آنان 

سرمایه گذاری کنیم و به پیشرفت برسانیم.
وی یادآور شد: اولین تجربه تیم ملی هاکی روی یخ در 
مسابقات کاپ آسیا در فیلیپین در اردیبهشت ماه خواهد 
بود و امیدوارم شروع خوبی داشته باشیم تا همه بدانند 
که تیم افتخارآفرینی هستیم و آینده خوبی در این رشته 
داریم. در اینلاین موفقیت های خوبی داشتیم و می توانیم 
به پیشرفت بیشتری برسیم اما در هاکی روی یخ هدف 

بزرگ تری برای رسیدن به موفقیت خواهیم داشت.
برای  »جایی  فیلم  در  نقش  ایفای  درخصوص  سنایی 
فرشته ها نیست«، گفت: مستند درباره »تیم ملی دختران 
اسکیت هاکی« است و ما قبل از سال ۹۸ مدال آسیایی 
کسب کرده بودیم اما در آن سال که این مستند ساخته 
می شد با اینکه مدال برنز را در کره جنوبی بدست آوردیم 
اما برای ما رنگ دیگری داشت و باید با میزبان بازی 

می کردیم.  ژاپن که هرگز در قهرمانی اینلاین هاکی آسیا 
شرکت نکرده بود در آن سال حضور یافت. همه این موارد 
کار را برای ما سخت تر کرد اما در کنار هم بازی خوبی 

ارائه کردیم.
وی ادامه داد: سام کلانتری کارگردان این فیلم در سال ۹۵ 
فعالیت های تیم را ارزیابی کرد و ایده ساخت مستندی را 
از زنان ورزشکار داشت و در آن سال مسابقات لغو شد اما 
وی در کنار تیم ماند تا سال ۹۸ که در مسابقات قهرمانی 
آسیا در کره جنوبی شرکت کردیم و جزوی از خانواده ما 
شده بودند. وی تنها به دنبال فیلم برداری نبود و از هر 
جنبه ای به تیم کمک می کرد. پیام این فیلم این بود که 
با وجود مشکلات بسیار برای زنان ورزشکار اگر چیزی را 

بخواهیم، شدنی است.
کاپیتان تیم ملی هاکی یادآور شد: ما با مربیگری کاوه 
صدقی از هیچی همه چیز ساختیم و این مستند متضاد 
آن شخصیتی است که از مردان در جامعه نشان می دهند 
زیرا پدر، برادر و همسر حامی را در این فیلم می بینید که 
بازیکنان با حمایت آنان به موفقیت رسیده اند و بعد از دو 
سال هنوز طعم شیرین آن مدال باقی مانده است. حتما 
تیم ملی هاکی روی یخ موفقیت های زیادی را در آینده 

کسب می کند.

او به هر قیمتی دوست دارد »بماند«؛

مجمع تهران با شیرازی 
رسمیت ندارد!

فدراسیون فوتبال در نامه ای 
انتخابات  مجمع  دبیر  به 
هیئت فوتبال لیست نهایی 
افراد دارای شرایط مدیریتی 
انتخابات  در  شرکت  جهت 
را  فوتبال  هیات  ریاست 

اعلام کرد:
علیرضا  آباد،  ملک  مهدی 
یزدانی، حبیب الله شیرازی، اسماعلی گودرزی، حسین خبیری، 
شاه نشین،  محمودی  محمد  ایلیکا،  علی  اخوت،  حسین 
محمد مومنی، نیما نکیسا، مجید کیومرثی، مجید خاتونی و 

امیرحسین فتاحی.
شیرازی دوباره تایید شد؟ چرا؟ قانون دو سال معطل ماند تا 
این آقایی که فوتبال را نابود کرد و هیات تهران را کرده ملک 
شخصی خانوادگی و پسرانش و برادر و اقوام دیگرش چرا باید 
تایید شود؟ این همه تخلف و بازنشستگی و ایستادگی و 
مقاومت مدیر کل استان تهران برای همین بود؟ باند طالقانی - 

بهروان - شیرازی چه منافعی در فوتبال تهران دارند؟
حداقل 500 صفحه از تخلفات آشکار شرازی در فدراسیون و 
حراست اداره کل تهران و... موجود است. اما وی همچنان 
در مسابقات رسمی کنار زمین دنبال دوربین هاست و حاضر 
است آب و برانکارد هم برای بازیکنان داخل زمن ببرد تا دیده 

شود. آیا تخلفات وی درست هست یا نیست؟
اگر هست که چرا تاییدش کردید و اگر نیست چرا شفاف و 
واضح نمی گویید تا این همه تخریب علیه شیرازی نشود؟ 
ما باز هم به کاری به تخلفات نداریم. ولی نابودی فوتبال 
تهران را که می بینیم! ردپای عوامل رئیس هیات را در بالا 
و پایین کردن تیم ها را که خیلی از کارشناسان و استخوان 
خردکرده های فوتبال تهران گرفته و نشان داده اند. چقدر از 
تخلفات سخن رفته در فوتبال تهران. تخلفات را باز هم کنار 

می گذاریم.
آقاجان فوتبال تهران طی این سال ها چند بازیکن به استقلال 
و پرسپولیس و حتی سایپا و تراکتور داده است؟ هرچه هست 
دست پخت مربیان دلسوز و خود باشگاه هاست؛ به خصوص 

سایپا و پیکان.
برای انتخابات وعده وعیدهای عجیب و غریبی را به برخی 
از اعضای مجمع ارائه کرده اند. آیا صحت دارد. اگر دارد چرا 
باید  را نمی گیرید؟ واقعا به احوال فوتبال تهران  جلوش 

گریست.
او به هر قیمتی دوست دارد بماند. وقتی رئیس هیات فوتبال 
تهران از پول غذای داورانی که به تهران برای قضاوت می آیند 
را نمی دهد و همان چند کیلو میوه داوران را هم می گذارد 
صندوق عقب خودرو خود چه انتظاری می توان از یک چنین 
مدیری داشت؟ کاش یک نفر پیدا شود و پاسخ این پرسش ها 
را بدهد. آن هایی که او را تایید کرده اند باید پاسخگو باشند.

البته به سلامت اعضای مجمع اعتقاد داریم و خوشبختانه در 
بین کاندیداها افرادی خبره و کاردان و تحصیلکرده و فوتبالی 
هستند که با وجود این بزرگواران بعید است شیرازی شانسی 

داشته باشد مگر آنکه دخالت بیرونی باعث این تفکر شود.
نیما نکیسا، محمد مومنی، علی ایلکا، حسین خبیری و... از 
جمله این افراد هستند. همگی مقبول و محبوب و کاردان و 
تحصیل کرده هستند و مجمع در شرایط عای بعید است با 
وجود این ها به شیرازی توجه کند اما در نظر داشته باشیم که 
همه اعضای مجمع وابستگی هایی به خاندان شیرازی دارند 

و اگه چنین نبود اکنون بی جهت پا پیش نمی گذاشتند.
اما همین حالا هم می گوییم که حضور شیرازی در مجمع 
تهران شک و شبه های مهندسی انتخابات را زیاد کرده مگر 
آنکه زور کاندیداهایی مثل نیما نکیسا و علی ایلکا و خود 
اداره کل استان تهران بر باند حاکم بر مجمع تهران )طالقانی - 

بهروان و شیرازی( بچربد.
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